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Zápis z 3. zasedání AS FFÚ VŠE dne 24. 1. 2025 

Přítomni: 
☒ doc. Ing. Naděžda Blahová, Ph.D. 
☒ Bc. Jan Borovička  
☒ prof. Ing. Eva Ducháčková, CSc.  
☒ Ing. Savina Finardi, Ph.D.  
☒ Ing. Tereza Jiříková (od bodu č. 2) 
☒ Ing. Jan Lauterkranz  
☒ doc. Mgr. Jiří Málek, Ph.D.  
☒ Ing. Jan Molín, Ph.D.  
☒ Michal Nespala   
☒ prof. PhDr. Libor Pavera, CSc. (online) 
☒ Ing. Markéta Pláničková, Ph.D. 
☒ doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. 
☒ doc. Ing. Libuše Šoljaková, Ph.D. (online) 
☒ Ing. Libor Vašek, Ph.D. (online) 
☒ Kryštof Vondruška (online) 
 
Omluveni: 
- 
 
Hosté:  
prof. Ing. Petr Musílek, Ph.D. (děkan), doc. Ing. Leoš Vítek, PhD. (proděkan), doc. Ing. 
Jana Tepperová, Ph.D. (proděkanka) 

Zasedání bylo zahájeno v 11 hodin. 

Program:  

1. Program zasedání AS FFÚ VŠE 
2. Projednání návrhu na jmenování doc. Jany Tepperové do funkce proděkanky pro 

zahraniční vztahy 
3. Projednání záměru úprav studijních programů FFÚ platných od akademického 

roku 2026/2027 
4. Různé 

Ad 1) Předsedkyně AS FFÚ VŠE seznámila senátory s programem zasedání.  

Usnesení č. 1: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje program zasedání AS FFÚ VŠE dne 24. 1. 2025.“ 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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Ad 2) Předsedkyně AS FFÚ VŠE uvedla druhý bod a předala slovo děkanovi prof. Musílkovi. 
Děkan uvedl důvody pro výměnu proděkanky pro zahraniční vztahy. Zároveň 
informoval, že bylo nutné změnit i garanta studijního programu MIFA z paní 
doc. Zárybnické-Žárové na pana doc. Wagnera. Následně se senátorům představila 
doc. Tepperová a v rámci následné diskuse zodpověděla dotazy.  

Usnesení č. 2:  

„AS FFÚ VŠE projednal a bere na vědomí záměr děkana FFÚ VŠE na jmenování 
doc. Jany Tepperové proděkankou pro zahraniční vztahy FFÚ VŠE.“ 

Hlasování: 15-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 3) Předsedkyně AS FFÚ VŠE uvedla další bod a předala slovo děkanovi prof. Musílkovi. 
Děkan uvedl hlavní důvody zamýšlené úpravy studijních programů na FFÚ VŠE. Informaci 
doplnil proděkan pro studijní a pedagogickou činnost doc. Vítek. Záměr úprav studijních 
programů je od počátku diskutován se členy kolegia děkana FFÚ VŠE, rovněž s vedoucími 
kateder a garanty studijních programů. Následovala diskuse senátorů a vedení fakulty.  

Usnesení č. 3: 

„AS FFÚ VŠE bere na vědomí záměr úprav studijních programů FFÚ platných od 
akademického roku 2026/2027.“ 

Hlasování: 15-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 4) V bodě různé informoval děkan prof. Musílek o dvou připravovaných zásadních 
dokumentech na úrovni školy, které se týkají personální oblasti. Jedná se o Kariérní řád a 
o Strategii řízení lidských zdrojů, přičemž existuje obava, že oba dokumenty výrazně 
narušují autonomii fakult v oblasti řízení lidských zdrojů, protože přesouvají pravomoci na 
celoškolní úroveň. Následovala diskuse senátorů a vedení fakulty. Z diskuse vyplynulo, že 
AS FFÚ po prostudování podkladů k těmto dokumentům bude hlasovat o usnesení per 
rollam.  

V Praze dne 29. ledna 2025 

Zapsala: Savina Finardi 

Ověřila: Tereza Jiříková 

 


